
Verslag bijeenkomst wijkagent Beringe Ton de Bruin / Werkgroep 

Veiligheid met inwoners Beringe d.d. 16 januari 2024. 

Aanwezig: 

➢ Wijkagent Ton de Bruin 

➢ Leden van de werkgroep Veiligheid (Marion, Rob, Jurgen en Jurgen) 

➢ Een tiental inwoners van Beringe 

Opening 

Namens de werkgroep Veiligheid heet Peter van Horen iedereen van harte welkom 

en speciaal onze wijkagent Ton de Bruin. 

Gebiedsscan politie Beringe  

Wijkagent Ton de Bruin geeft een toelichting op de politiecijfers voor Beringe van de 

afgelopen 5 jaren. Het geeft geen verontrustend beeld voor een dorpskern als 

Beringe. Voor de politie is er daarom geen aanleiding geweest extra aandacht aan 

Beringe te besteden. Dat zou wel het geval zijn geweest als de cijfers minder gunstig 

waren. 

Zaken vanuit de aanwezigen bezoekers 

Welk onderwerp Wat gaan we daar aan doen? 

Bijtende hond Kard. van Rossumstraat 
(meerder bijtincidenten bekend) 

Zaak is bekend bij de (dieren) politie. De 
wijkagent zal de zorgen wederom onder 
de aandacht brengen. 

Veel loslopende honden binnen de 
bebouwde kom in Beringe 

Dit onderwerp zal onder de aandacht 
gebracht worden bij de Buitengewone 
Opsporings Ambtenaren (BOA’s) van de 
gemeente. 

Het is een puinhoop van vooral groot 
glaswerk naast de glascontainer bij de 
Wieksjlaag. 

Melding zal doorgezet worden naar de 
gemeente. Mogelijk cameratoezicht? 

Er wordt hinderlijk geparkeerd in de 
bocht Mgr. Lemmenstraat bij 
speelveldje. 

Melding zal doorgezet worden naar de 
gemeente voor de BOA’s. 

Schouw met KBO en werkgroep 
Veiligheid en indien mogelijk met 
wijkagent / gemeente. 

De werkgroep Veiligheid gaat dit 
oppakken in het voorjaar 2024. 

De bewoners van de Hoogstraat hebben 
last van steeds blaffende honden. 

Bewoners kunnen dit melden bij St. 
Vorkmeer voor buurtbemiddeling (*). 
Werkt dit niet dan kan er BOA inzet 
gevraagd worden. 

Mag een deur (bel) camera? Hier gaat de politie niet op controleren. 
Je mag je eigen zaken in beeld 
brengen. Op last van de politie kunnen 
deze beelden gevorderd worden. 

Hoe verloopt de Oekraïne opvang op de 
Eelserstraat? 

De aanwezigen geven aan dat er geen 
meldingen van overlast zijn. Wel zou het 
goed zijn de Oekraïens te helpen bij de 



verkeersregels (o.a. fietsen / 
voetgangers)  

Er wordt (vooral) momenteel hard 
gereden op de Kampweg.  

Signaal is bekend bij de politie. Heeft 
wellicht ook te maken met de afsluiting 
naar Meijel bij de brug. 

Men heeft de indruk dat het (illegaal) 
vrachtverkeer in Beringe weer 
toeneemt. 

De cijfers hierover zullen bij de 
gemeente opgevraagd worden. Ook zal 
“onze inwoner” gevraagd worden dit 
weer te monitoren. 

Beringe Veilig WhatsApp groepen Voor vragen kun je terecht bij Graad 
Jacobs 

Contactgegevens Wijkagent Beringe Wijkagent Ton de Bruin 
ton.de.bruin@politie.nl  
0900-8844 
Bij spoed 112 
www.politie.nl 

 (*) buurtbemiddeling:  

https://www.vorkmeer.nl/ik-heb-ondersteuning-nodig-bij/buurtbemiddeling/ 

 

Sluiting 

Niets meer aan de orde sluit Peter van Horen de zinvolle bijeenkomst. De genoemde 

zaken zullen doorgezet worden zover van toepassing en ook teruggekoppeld worden 

via de openbare bijeenkomsten van Steingood. 

 

Beringe, 

20 januari 2024 

Peter van Horen / werkgroep Veiligheid Beringe 
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